
Zápis z jednání oblastního výboru oblasti Praha ČJF 

dne 29.10.2015 od 19:00 ve Ctěnicích 

 

Přítomni: M. Vítek, C. Neumann, E. Pařenicová, R. Habásková, M. Hladík, I. Hůlková 

Host: O. Plachá 

1. Schválení programu schůze 
Na návrh předsedy M. Vítka oblastní výbor projednal změny programu schůze – zrušení 
příspěvku p. Martina Blažka o Kategorizaci skokových jezdců z důvodu nemoci p. Blažka 
a přidání bodu Školení stewardů – takto změněný program jednání byl schválen. 

2. Zpráva předsedy oblasti o jednání Rady ČJF dne 27.10.2015 
Předseda oblasti M. Vítek podal oblastnímu výboru zprávu o průběhu jednání Rady ČJF dne 
27.10.2015. 

3. Zpráva C. Neumanna o schůzce schvalovatelů rozpisů závodů dne 22.10.2015 
C. Neumann seznámil oblastní výbor s informacemi ze schůzky schvalovatelů zápisů 
s odkazem na podrobné informace na webových stránkách ČJF. 

4. Připomínky ke Kategorizaci skokových jezdců 
Proběhla diskuse členů oblastního výboru o návrhu Kategorizace skokových jezdců. Oblastní 
výbor doporučuje nezavádět tento systém od roku 2016 jako povinný, ale volitelný dle 
uvážení pořadatele. Do 20.11.2015 oblastní výbor zpracuje připomínky členů výboru i členů 
oblasti a výsledný dokument předá legislativní komisi (p. Martinu Blažkovi). 

5. Zpráva M. Hladíka o semináři MHMP ke grantovým programům dne 20.10.2015 
M. Hladík podal oblastnímu výboru informace ze semináře MHMP ke grantovým programům, 
který se konal dne 20.10.2015. Kromě doplňujících informací k probíhajícímu grantovému 
řízení byl vyhlášen nový grantový program k titulu Praha – Evropské město sportu 2016. 
Vyhlášení tohoto grantového programu je na webových stránkách hlavního města Prahy zde 
http://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/finance/dotace_a_granty/mestske_granty/sport_a_te
lovychova/granty/celomestske_programy_podpory_projektu_v_ramci_titulu_evropske_hlav
ni_mesto_sportu_2016.html. 

6. Zpráva M. Hladíka o stavu projektů v rámci grantového programu MHMP I.A a I.B 
M. Hladík podal oblastnímu výboru informace o aktuálním stavu projektů v rámci grantových 
programů MHMP I.A a I.B. V současné době jsou podepsané všechny smlouvy ČJF 
s realizátory projektu a v následujících dnech budou dotace převedeny na bankovní účty 
realizátorů. 

7. Zpráva C. Neumanna o stavu projektu tvorby žebříčku jezdců „Pražská jezdecká liga“ 
C. Neumann informoval oblastní výbor, že byl definitivně zvolen systém bodování výsledků 
jezdců oblasti Praha na závodech a v průběhu měsíce listopadu 2015 budou žebříčky 
zveřejněné na webových stránkách. 

8. Zpráva sekretáře oblasti I. Hůlkové o ZZVJ 22.10.2015 a 29.10.2015 
Sekretář oblasti I. Hůlková informovala oblastní výbor o průběhu ZZVJ v uplynulých dvou 
týdnech. Dne 22.10.2015 se zkoušek zúčastnilo 20 jezdců a zkoušku úspěšně složilo 19 z nich. 
Dne 29.10.2015 se zkoušek zúčastnilo 12 jezdců a zkoušku úspěšně složilo 10 z nich. 
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9. Zpráva M. Hladíka o stavu webové prezentace oblasti 
M. Hladík oblastní výbor informoval o vypnutí původních webových stránek oblasti. Ve 
smyslu rozhodnutí VV ČJF oblast Praha přešla na centrální web ČJF již v dubnu 2015. 

10. Stav vyplácení příspěvků oblasti subjektům a členům dle schváleného rozpočtu a pravidel 
Sekretářka oblasti I. Hůlková oblastní výbor informovala o aktuálním stavu vyplácení 
příspěvků oblasti subjektům a členům. Oblastní výbor vyzývá vedoucí ekip na MČR 
jednotlivých disciplín o dodání vyúčtování za jejich činnost  na MČR do 15.11.2015. Po tomto 
termínu nebudou vyúčtování přijímána. 

11. Účast zástupců oblasti na SCM a SpS – talentovaná mládež 
Za oblast Praha bylo do systému vzdělávání talentované mládeže přijato zatím 8 členů 
(drezura – Dvorníková, Lipinská, Marešová, Zajícová, všestrannost – Haderková, Chasová, 
voltiž – Holub, Reslerová). Do výběrového řízení o přijetí do SCM pro skoky se přihlásili 4 
zástupci za oblast Praha – Melmerová, Plšek, Staňková, Roubalová. 

12. Připomínky k pravidlům vytrvalosti 
Oblastní výbor projednal předložený návrh změn pravidel vytrvalosti, nemá k němu 
připomínky, ale doporučuje ponechat další postup na novém manažerovi disciplíny. 

13. Voltižní soustředění oblasti Praha 24.-25.10.2015 
Ve dnech 24.-25.10.2015 proběhlo v jezdeckém areálu TJ ORION Praha voltižní soustředění 
oblasti Praha. Zúčastnili se ho zástupci subjektů TJ ORION Praha, JK Trojan a JK POČIN, 
celkem 27 účastníků, 5 koní.  

14. Volba místa konání slavnostního večera oblasti Praha – Žofín 5.3.2016 
Z nabídky paní Motyginové (Jezdectví), pořadatele 13. ročníku galavečera jezdeckého sportu 
na Žofíně, zvolil oblastní výbor pro konání slavnostního večera oblasti Praha Rytířský sál. 

15. Oblastní mistrovství 2016 pro jednotlivé disciplíny 
OM skoky – oblastní výbor se shodl na záměru stejně jako v roce 2015 pořádat OM společně 
se středočeskou oblastí, je však nutné projednat STP 
OM drezura – oblastní výbor vstoupí v jednání o termínu s TJJ Přední Kopanina 
OM voltiž – oblastní výbor jedná s TJ ORION Praha 
OM pony, OM všestrannost – oblastní výbor hledá pořadatele 

16. Stříbrné a bronzové odznaky výkonnosti dle pravidel ČJF 
Oblastní výbor schválil udělení odznaků výkonnosti následujícím jezdcům:  
Neumannová – zlatý 
Seidlová – bronzový 
Deneš – stříbrný 
Brodová – stříbrný 
Havlíčková - bronzový 

17. Školení stewardů 
Na návrh viceprezidenta ČJF pro sport p. Rejnka oblastní výbor schválil konání školení 
stewardů včetně povinného refreshingu stávajících stewardů na přelomu ledna a února 2016. 
Více informací k dispozici u sekretáře oblasti. 

18. Různé, diskuse 
- Kalendář závodů – termíny závodů je nutné oznámit sekretáři oblasti do 15.11.2015. 

 
Jednání schůze skončilo ve 22:50. 
Zapsal: Martin Hladík 


